
Protokół Nr LXXII/23 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 19 grudnia 2023 roku. 

 
Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2023 roku o godz. 12:00, a zakończono  
o godz. 17:34 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Jan Czarnecki 
2. Zygmunt Ryszard Czarny 
3. Marek Dąbrowski 
4. Jadwiga Durejko 
5. Aneta Flis 
6. Paweł Iwanicki 
7. Edward Joachimiak 
8. Janina Kamińska 
9. Wincenty Seweryn Kilian 
10. Józef Łastowski 
11. Marta Elżbieta Matkowska 
12. Robert Matkowski 
13. Wiesław Natkaniec  
14. Witold Zbigniew Perski 
15. Adam Prankiewicz 
16. Czesław Jan Rogosz 
17. Wioletta Agnieszka Szukajło - nieobecna 
18. Tomasz Michał Tomczak 
19. Łukasz Michał Walkowiak 
20. Marcin Andrzej Walkowiak 
21. Ryszard Tadeusz Wilant. 

W sesji uczestniczyło 20 radnych. Nieobecni: W. Szukajło. 

Lista obecności – załącznik nr 2. Raport obecności z systemu eSesja – 

załącznik nr 3. Lista obecności przedstawicieli Urzędu Miejskiego 

Trzcianki – załącznik nr 4. Lista obecności sołtysów sołectw gminy 

Trzcianka – załącznik nr 5. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki 

Robert Matkowski. 

Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. 
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Obrady Rady Miejskiej zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym 

nagrania wszystkich wypowiedzi w trakcie obrad, który stanowi 

integralną część protokołu. 

Ad 1) Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Robert Matkowski, działając 

zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył sesję 

Rady Miejskiej Trzcianki, sesję budżetową.  

 

Następnie przywitał: 

1) radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

2) sołtysów sołectw gminy Trzcianka, 

3) burmistrza Trzcianki pana Krzysztofa W. Jaworskiego, 

4) zastępcę burmistrza pana Witolda Putyrskiego, 

5) sekretarz gminy panią Alinę Matkowską, 

6) skarbnika gminy panią Joannę Zieńko, 

7) zastępcę skarbnika panią Izabelę Zawalniak, 

8) główną księgową panią Magdalenę Ratajczak, 

9) radcę prawnego panią Danutę Ciesielską, 

10) kierowników referatów Urzędu Miejskiego Trzcianki panią Iwonę 

Moraczyńską-Lilleeng, pana Marcina Buśkę, panią Annę Kasperek, 

11) inspektora ds. obsługi Rady Marzenę Domagałę, 

12) dyrektorów oraz pracowników placówek gminnych – oświatowych, 

kultury i społecznych, 

13) prezesów i kierowników spółek gminnych,  

14) przybyłych na sesję mieszkańców oraz gości i wszystkich 

oglądających transmisję sesji za pośrednictwem Internetu. 

 

Stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały Rada Miejska Trzcianki. W momencie otwarcia,  

w sesji uczestniczyło 16 radnych. Nieobecni, w tym momencie radni:  

W. Szukajło, A. Prankiewicz, A. Flis, Cz. Rogosz, J. Czarnecki,  

W. Natkaniec. 

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad wraz z materiami radni otrzymali na 10 dni przed sesją. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z prośbą o wykreślenie  
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z porządku obrad punktu 11. Projekt uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały Nr XXII/128/08 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 26 czerwca 

2008 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Trzcianka, 

rejon jeziora Sarcze. Jako autor ww. projektu wyjaśnił, że burmistrz 

Trzcianki odniósł się do tego projektu, który otrzymał do zaopiniowania 

pod względem formalno-prawnym, dobrze byłoby, aby wszyscy radni 

zapoznali się z uzasadnieniem burmistrza Trzcianki na posiedzeniach 

komisji. Złożył wniosek o wykreślenie tego punktu, tym bardziej że jest to 

sesja budżetowa i należałoby skoncentrować się na sprawach budżetu.  

Innych wniosków do porządku obrad nie było.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wykreślenie z porządku obrad punktu 11) Projekt uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały Nr XXII/128/08 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 26 

czerwca 2008 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym 

Trzcianka, rejon jeziora Sarcze. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Edward 
Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 
Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Witold 
Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz 
Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
PRZECIW (1) 
Paweł Iwanicki 
NIEOBECNI (5) 
Jan Czarnecki, Aneta Flis, Wiesław Natkaniec, Adam Prankiewicz, 
Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Porządek obrad po zmianach: 
1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu Nr LXX/23 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki  

z 30 listopada 2023 r. 
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4) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2023-2035. 

5) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na 2023 rok. 

6) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem 2023 roku. 

7) Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej dla powiatu 

czarnkowsko- trzcianeckiego. 

8) Projekt uchwały w sprawie nagród za osiągnięte wyniki sportowe. 

9) Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego 

i obszaru rewitalizacji gminy Trzcianka. 

10) Projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady 

Miejskiej Trzcianki na I półrocze 2024 roku. 

11) Stanowisko Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie apelu do Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego dotyczącego ograniczeń lub 

zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje 

spalanie paliw. 

12) Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok oraz 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Trzcianka na lata  

2024-2035: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej, projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i opinii o możliwościach sfinansowania deficytu, 

b) odczytanie opinii komisji stałych Rady Miejskiej Trzcianki, 

c) odczytanie wniosków do projektu budżetu na 2024 rok 

uwzględnionych i nieuwzględnionych w projekcie uchwały 

budżetowej, 

d) stanowisko Burmistrza Trzcianki w sprawie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej i wniesionych opinii komisji Rady, 

e) dyskusja nad projektem w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Trzcianka na lata 2024-2035 oraz projektem 

uchwały budżetowej na 2024 rok i wnioskami, 

f) głosowanie poprawek do projektu uchwały budżetowej na 2024 r., 

g) Głosowanie poprawek do projektu w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Trzcianka na lata 2024-2035, 

h) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Trzcianka na lata 2024-2035, 
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i) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwały budżetowej 

na 2024 rok. 

13) Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

14) Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

15) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

16) Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady dodał, że o głos na dzisiejszej sesji prosili 

mieszkańcy Trzcianki: pan P. Halama, pan P. Kusz oraz w imieniu 

BPiCK w Trzciance zgłosiło się 16 mówców, natomiast te wnioski o głos 

potraktuje jako jeden, jeżeli chodzi o Bibliotekę i czeka na 

przedstawiciela, aby w dogodnym punkcie się wypowiedział. Każdy  

z wnioskodawców o głos został poinformowany o udzieleniu takiego 

głosu. Również pan S. Kęciński został poinformowany, że punkt dot. 

mpzp jeziora Sarcze zostanie usunięty z porządku obrad, nie będzie 

zabierał głosu w tym temacie.   

Ad 3) Przyjęcie protokołu Nr LXX/23 z sesji Rady Miejskiej 
Trzcianki z 30 listopada 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr LXX/23 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki  

z 30 listopada 2023 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Paweł 
Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 
Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 
Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, 
Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 
Wilant 
PRZECIW (1) 
Wiesław Natkaniec  
NIEOBECNI (4) 
Jan Czarnecki, Aneta Flis, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka 
Szukajło. 
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Ad 4 i 5) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 
2023-2035 oraz Projekt uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Robert Matkowski przedstawił opinie komisji, jak w załącznikach nr  
6 i 7.  

- Joanna Zieńko przedstawiła zaproponowane zmiany do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2023-2035, a następnie do uchwały 

budżetowej na 2023 rok, jak w uzasadnieniu do ww. projektów uchwał 

oraz poprawki zaproponowane w piśmie burmistrza Trzcianki 

FN.3021.12.2023.IZ z 19.12.2023 r., jak w załączniku nr 8. 

Innych głosów nie było. Przegłosowano poprawki zaproponowane przez 

burmistrza Trzcianki, w piśmie j.w. do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok: 

Głosowano w sprawie: 

Zmniejsza się o kwotę 13.578,77 zł dochody z tytułu dofinansowania  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie bieżące pn. „Remont 

nawierzchni ul. Lelewela w Trzciance” (dział 600 rozdział 60016 § 2700) 

do wysokości przyznanych środków w kwocie 198.500,00 zł oraz 

zmniejsza się o kwotę 13.578,77 zł wydatki na zadanie bieżące pn. 

„Remont nawierzchni ul. Lelewela w Trzciance” (dział 600 rozdział 60016 

§ 4270).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, 

Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
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NIEOBECNI (4) 

Jan Czarnecki, Aneta Flis, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmniejsza się o kwotę 8.700,00 zł wydatki na utrzymanie zieleni (dział 

900 rozdział 90004 § 4300), a zwiększa się o kwotę 8.700,00 zł wydatki 

na schroniska dla zwierząt (dział 900 rozdział 90013 § 4300).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, 

Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (4) 

Jan Czarnecki, Aneta Flis, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 900 rozdział 90002 § 4300 zmienia się źródło finansowania 

wydatków na odbiór odpadów komunalnych, zmniejsza się o 300.000,00 

zł wydatki finansowane z opłaty za gospodarowanie odpadami  

i zwiększa się o 300.000,00 zł wydatki finansowane ze środków 

własnych gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Paweł 
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Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 

Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 

Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Joachimiak 

NIEOBECNI (4) 

Jan Czarnecki, Aneta Flis, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zwiększa się o kwotę 300.000,00 zł dochody z tytułu podatku od 

nieruchomości od osób fizycznych (dział 756 rozdział 75616 § 0310) 

 i zmniejsza się o kwotę 300.000,00 zł dochody z opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi (dział 900 rozdział 90002  

§ 0490).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 

Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 

Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Joachimiak 

NIEOBECNI (4) 

Jan Czarnecki, Aneta Flis, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło. 

Przegłosowano poprawki zaproponowane przez burmistrza Trzcianki,  

w piśmie j.w. do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2023-2035: 
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Głosowano w sprawie: 
W związku ze zmianami w uchwale w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2023 rok oraz zmianami wprowadzonymi uchwałą  

Nr LXXI/744/23 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 14 grudnia 2023 r. 

zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzcianka na lata 2023 – 2035 wprowadza się zmiany w projekcie 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Trzcianka na lata 2023-2035 w załączniku Nr 1.  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Paweł 
Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 
Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 
Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, 
Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 
Wilant 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edward Joachimiak 
NIEOBECNI (4) 
Jan Czarnecki, Aneta Flis, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka 
Szukajło. 

Głosowano w sprawie: 
W załączniku Nr 2 – „Wykaz Przedsięwzięć” wprowadza się zmiany  

w przedsięwzięciu pn. „Projekty techniczne obiektów sportowych” - 

zmniejsza się o kwotę 10.000,00 zł: łączne nakłady finansowe, limit 

wydatków 2024 roku oraz limit zobowiązań.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 

Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 

Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan 
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Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Jan Czarnecki, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Głosowano w sprawie: 
W treści § 1. uchwały przed słowami „wprowadza się następujące 
zmiany” dodaje się zapis w brzmieniu: „Uchwałą Nr LXXI/744/23 Rady 
Miejskiej Trzcianki z dnia 14 grudnia 2023 r.”.  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 
Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 
Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław 
Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Tomasz 
Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, 
Ryszard Tadeusz Wilant 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edward Joachimiak 
NIEOBECNI (3) 
Jan Czarnecki, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2023-2035. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 

Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Tomasz 

Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Joachimiak 

NIEOBECNI (3) 

Jan Czarnecki, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Uchwała Nr LXXII/745/23 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 

2023-2035 została podjęta. Uchwała – załącznik nr 9. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 
2023 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 
Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 
Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław 
Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Tomasz 
Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, 
Ryszard Tadeusz Wilant 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edward Joachimiak 
NIEOBECNI (3) 
Jan Czarnecki, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Uchwała Nr LXXII/746/23 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 10. 

Ad 6) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu 
wydatków niewygasających z upływem 2023 roku. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Robert Matkowski przedstawił opinie komisji, jak w załączniku 
11.  

- Krzysztof Wojciech Jaworski omówił projekt uchwały wraz  

z poprawkami do projektu uchwały, jak w piśmie przekazanym radnych 
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 z 18.12.2023 r. Pismo - załącznik nr 12. Omówił stopień realizacji 

inwestycji, których zakończenie przesunięto do końca czerwca 2024 r.  

Radni nie mieli uwag. Przystąpiono do głosowania poprawek,  

a następnie projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Dodaje się zadanie: Budowa placu zabaw za dzwonnicą w Teresinie 

(wkład własny do konkursu „Pięknieje wielkopolska wieś”, wydatek 

funduszu sołectwa Teresin, środki własne gminy) w kwocie 20 000,00 zł 

(dział 010 rozdział 01095 § 6050). 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 
Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 
Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 
Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan 
Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 
Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
NIEOBECNI (3) 
Jan Czarnecki, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka Szukajło. 
 
Głosowano w sprawie: 
Dodaje się zadanie: Zakup samochodu na potrzeby realizacji zadań  

w zakresie bezpieczeństwa publicznego w kwocie 190 000,00 zł (dział 

754 rozdział 75495 § 6060). 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 
Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 
Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 
Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan 
Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 
Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
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NIEOBECNI (3) 
Jan Czarnecki, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka Szukajło 
 
Głosowano w sprawie: 
Dodaje się zadanie Remont nawierzchni ul. Lelewela w Trzciance  

w kwocie 416 421,23 zł (dział 600 rozdział 60016 § 4270). 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 
Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 
Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 
Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan 
Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 
Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
NIEOBECNI (3) 
Jan Czarnecki, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka Szukajło 
 
Głosowano w sprawie: 
Dodaje się zadanie: Doświetlenie przejść dla pieszych w kwocie  

47.970,00 zł (dział 900 rozdział 90015 § 6050). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 

Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 

Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan 

Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Jan Czarnecki, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka Szukajło. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających 

z upływem 2023 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 

Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 

Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan 

Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Jan Czarnecki, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Uchwała Nr LXXII/747/23 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków niewygasających z upływem 2023 roku została 

podjęta. Uchwała – załącznik nr 13. 

Ad 7) Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej dla 
powiatu czarnkowsko- trzcianeckiego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski przedstawił opinie komisji, jak w załączniku 
14. 

- Krzysztof Wojciech Jaworski omówił procedowany projekt uchwały 

wyjaśniając, że jest ona odzwierciedleniem projektu uchwały budżetowej 

na 2024 r. i WPF na kolejne lata. Zadanie dotyczy rozbudowy drogi 

powiatowej Trzcianka-Biała. Zarówno nasza gmina, jak i Rada Powiatu 

zapisała 500.000 zł w budżecie na 2024 r. i WPF 500.000 zł na 2024  

i 2025 r. Koszt realizacji tej inwestycji to 4.300.000 zł. Dla realizacji tej 

inwestycji niezbędne będzie pozyskanie finansowania zewnętrznego. 

Jest to zadanie powiatu i kiedy powiat pozyska dodatkowe środki trudno 

określić. W bieżącym roku były szanse na pozyskanie takich środków. 
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Były konkursy z Polskiego Ładu dla obszarów po PGR, konkurs ogólny  

z Polskiego Ładu i konkurs z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Obecnie jest mowa o realizacji ścieżki rowerowej, a nie całej drogi. 

Powiat jest na etapie dokumentacji. Powiat pozyskał środki na drogę do 

Radosiewa. Nasza gmina pozyskała środki w wysokości 12.500.000 zł. 

Powiat złożył wnioski na dwa inne zadania, tj. budowa chodnika do 

Romanowa Dolnego (dwa etapy). W związku z powyższym możliwości 

pozyskania środków zostały wyczerpane. Należy mieć nadzieję, że 

będzie jeszcze jakaś możliwość i będą konkursy na zadania drogowe.  

Radni nie mieli uwag.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej dla powiatu czarnkowsko-

trzcianeckiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 

Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 

Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam 

Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz 

Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (2) 

Jan Czarnecki, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Uchwała Nr LXXII/748/23 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie pomocy 

finansowej dla powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 15. 

Ad 8) Projekt uchwały w sprawie nagród za osiągnięte 
wyniki sportowe. 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Robert Matkowski przedstawił opinie komisji, jak w załączniku 
16.  

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że projekt uchwały jest 

wypadkową potrzeb zgłoszonych na komisjach, rozszerzono katalog 

dyscyplin sportowych, które uważamy za ważne dla naszej gminy oraz 

za jakie sukcesy nasi mieszkańcy mogą otrzymać nagrody pieniężne. 

Wartości nagród dostosowano do możliwości budżetowych oraz rangi 

sukcesu. Premiowane są również osiągnięcia trenerów.  

- Marta Elżbieta Matkowska uzupełniła, że faktycznie udało się osiągnąć 

kompromis, dzięki któremu wszystkie osiągnięcia olimpijskie  

i paraolimpijskie będą nagrodzone, podobnie trenerzy. Chodziło  

o nagrodzenie osób, które trenują w sportach pozaolimpijskich.  

- Łukasz Michał Walkowiak pytał o zawodników trenujących w naszych 

klubach, a będących spoza naszej gminy. W § 2 jest podpunkt mówiący 

o osobach, którym należą się nagrody czy osoba spoza gminy,  

a trenująca w naszym klubie, może otrzymać nagrodę.  

- Danuta Ciesielska wyjaśniła, że zapisano wymóg „zamieszkały  

w gminie” albo „reprezentujący kluby sportowe z gminy Trzcianka”.  

- Krzysztof Wojciech Jaworski uzupełnił, że poprzedni zapis mówił  

o nagradzaniu w sportach, w których szkolenia prowadzą gminne kluby 

sportowe. Wyrażenie lub jest kluczowe, bo należy być mieszkańcem 

naszej gminy i trenować w naszych klubach lub mieszkać poza gminą  

i trenować wskazane dyscypliny sportowe.  

- Jadwiga Durejko pozytywnie odniosła się do zapisu mówiącego  

o uprawnionych do złożenia wniosku o nagrodę.  

Innych głosów nie było. Projekt uchwały poddano pod głosowanie.  
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie nagród za osiągnięte wyniki sportowe. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 
Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 
Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 
Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam 
Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz 
Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
NIEOBECNI (2) 
Jan Czarnecki, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Uchwała Nr LXXII/749/23 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie nagród za 

osiągnięte wyniki sportowe została podjęta. Uchwała – załącznik nr 17. 

Ad 9) Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 
zdegradowanego i obszaru rewitalizacji gminy Trzcianka. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski przedstawił opinie komisji, jak w załączniku 
18.  

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że procedura stworzenia 

Gminnego Programu Rewitalizacji wymaga w pierwszym kroku 

wyznaczenia terenu zdegradowanego i tą uchwałą jest wyznaczany. 

Projekt uchwały poprzedzony był konsultacjami. Konsultacje zakończyły 

się prezentacją na Komisji Gospodarczej. W formie konsultacji obszar 

zdegradowany został przyjęty, jego kształt. Obszar zdegradowany jest  

w rejonie ul. Kasprowicza natomiast ma szerszy zasięg. Jest to część 

południowo-wschodnia, obejmuje tzw. zatorze, jak i część miasta od tzw. 

dolinek, zaplecza SP Nr 1 i SP Nr 3, parku 1 Maja, ul. Chełmońskiego  

i ul. Kopernika, aż pod cmentarz. O potencjalnych projektach możliwych 

do realizacji na tych terenach będą rozmowy w kolejnych miesiącach. 

Obecnie konsultowany jest projekt uchwały o zasadach powoływania 

Komitetu Rewitalizacji. Program rewitalizacji pozwoli pozyskiwać środki 

na realizację zadań zawartych w programie.  

Innych głosów nie było. Projekt uchwały poddano pod głosowanie.  
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Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego  
i obszaru rewitalizacji gminy Trzcianka. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 
Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 
Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 
Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam 
Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz 
Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
NIEOBECNI (2) 
Jan Czarnecki, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Uchwała Nr LXXII/750/23 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie 

wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji gminy 

Trzcianka została podjęta. Uchwała – załącznik nr 19. 

Ad 10) Projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji 
stałych Rady Miejskiej Trzcianki na I półrocze 2024 roku. 

W dyskusji wzięli udział:  
- Robert Matkowski przedstawił opinie komisji, jak w załączniku 
20.  

- Tomasz Michał Tomczak wyjaśnił, że Komisja Gospodarcza 

opracowała swój plan pracy już po wysyłce materiałów na sesję, stąd 

wnioskuje o wprowadzenie jako załącznik planu pracy ww. komisji do 

projektu uchwały.  

Projekt planu pracy Komisji Gospodarczej, jak w załączniku nr 21.  

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie załącznika nr 5 do projektu uchwały - Plan pracy Komisji 

Gospodarczej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
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NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 

Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 

Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam 

Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz 

Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (2) 

Jan Czarnecki, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Innych głosów nie było. Projekt uchwały poddano pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

Trzcianki na I półrocze 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 

Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 

Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam 

Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz 

Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (2) 

Jan Czarnecki, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Uchwała Nr LXXII/751/23 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie planów 

pracy komisji stałych Rady Miejskiej Trzcianki na I półrocze 2024 roku 

została podjęta. Uchwała – załącznik nr 22. 

Ad 11) Stanowisko Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie 
apelu do Sejmiku Województwa Wielkopolskiego 
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dotyczącego ograniczeń lub zakazów w zakresie 
eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Wojciech Jaworski poinformował, że wczoraj odbyła się sesja 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego, na której sejmik odniósł się do 

stanowisk, jakie podjęły rady innych gmin. Przytoczył zapisy, w których 

Sejmik Województwa Wielkopolskiego odnosił się do tego typu wezwań.  

- Robert Matkowski zwrócił uwagę, że nie rozumie, jakich dokumentów 

spodziewałby się Sejmik Województwa, aby wskazać, że jest źle, że 

mieszkańcy mają środki na wymianę kotłów?  

- Jadwiga Durejko przybliżyła, o co radnym chodziło w tym stanowisku. 

Odczytała fragmenty apelu - drugi akapit punkty 1, 2 i 3. 

- Tomasz Michał Tomczak zwrócił uwagę, że była to uchwała samorządu 

województwa, dlatego pytał o wynik głosowania.  

- Wincenty Seweryn Kilian zgodził się z tym, że mieszkańcy Poznania 

powinni martwić się sytuacją smogową i martwić się tym, ale nie można 

przesadzać z całym terenem. Nie jest idealnie, ale nie jest tak źle. Na 

terenach gmin nie jest tak źle, ale tragicznie jest w Poznaniu.  

- Łukasz Michał Walkowiak zwrócił się z pytaniem, jak mamy udowodnić, 

że mieszkańców nie stać na wymianę pieców. Takie coś nie powinno 

wyjść z Sejmiku Wielkopolskiego. Jest to policzek dla osób, które nie 

mają środków na wymianę albo zbyt mało czasu na ich zebranie. 

Uchwała nie pomaga, bo nie idą za nią środki ani czas. 

- Jadwiga Durejko (Ad Vocem) dodała, że okazało się, że wymiana 

ogrzewania na piece pelet w ostateczności okazała się niesamowicie 

droga. Ludzie, korzystając z programów, zamontowali takie piece nie 

zdając sobie sprawy w jakie koszty się wpędził. Dlatego należy brać pod 

uwagę sytuację finansową mieszkańców.  

- Tomasz Michał Tomczak zwrócił uwagę, że Trzcianka generalnie ma 

dobre powietrze, ale są enklawy, gdzie ze względu na ukształtowanie 

powierzchni i rodzaju zabudowy, są bardzo w tyle, np. os. Grottgera.  
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- Krzysztof Wojciech Jaworski odpowiedział radnemu Ł. Walkowiakowi, 

że uchwała sejmiku była przyjęta nie jednogłośnie, 25 głosów za, 7 

głosów przeciw.  

- Witold Zbigniew Perski zwrócił uwagę, że po odczytaniu uchwały 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego można by uznać nasz apel za 

niezasadny, natomiast uważa, że stanowisko należy przyjąć. Jako radni 

zgadzają się, że należy dbać o powietrze, ale prosimy o wydłużenie 

terminu i wsparcie finansowe. 

- Józef Łastowski prosił, aby na sesji wybrzmiało coś na temat programu 

„Czyste powietrze”, jak środki były wykorzystane? 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że program „Czyste powietrze” 

funkcjonuje do roku 2028. Obecnie te środki są prefinansowane,  

a docelowo mają być z KPO. Świadczymy usługi w zakresie doradztwa  

i pomagamy pozyskać, z naszym wsparciem, środki z tego programu. 

Jest to uzależnione od dochodu. Dofinansowanie jest w 30, 60 bądź 

90%. Program ten rozszerzono o moduł „Ciepłe mieszkanie”. Jest to 

dofinansowanie kierowane do budynków wielorodzinnych, a w przyszłym 

roku zostanie rozszerzony o wspólnoty mieszkaniowe. Środków nie 

brakuje, ale są dostosowane do dochodów mieszkańców.  

- Robert Matkowski przypomniał, że na początku kadencji był pogram 

wsparcia wymiany pieców ze środków własnych gminy. Zwrócił się  

z zapytaniem, co po 1 stycznia 2024 r. grozi mieszkańcom, którzy będą 

używali pieców bezklasowych, jakie są kary?  

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że planują z kierownikiem 

referatu raczej upomnienie. W gestii gminy jest „karanie” mieszkańców, 

natomiast w gestii Inspektora Ochrony Środowiska jest karanie gminy. 

Kotły bezklasowe mogą być używane do końca tego roku, piece kaflowe 

do końca 2025 r.  

- Witold Zbigniew Perski (Ad Vocem) dopytywał, czy wiemy, ile takich 

pieców bezklasowych jest w naszej gmine?  
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- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że nachciałby podawać 

publicznie liczby, ale jest praktycznie tyle ile mieszkań. Gmina stara się 

pozyskać środki na ten cel.  

Innych głosów nie było. Projekt stanowiska poddano pod głosowanie.  
 
Głosowano w sprawie: 
Stanowisko Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie apelu do Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego dotyczącego ograniczeń lub zakazów  

w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 
Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 
Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 
Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam 
Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz 
Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
NIEOBECNI (2) 
Jan Czarnecki, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Stanowisko Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie apelu do Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego dotyczącego ograniczeń lub zakazów  

w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw 

zostało podjęte, jak w załączniku nr 23. 

 

Ogłoszono przerwę do godz. 13,45. Po przerwie wznowiono obrady  

w punkcie 12.  

Ad 12) Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 
2024 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 
Trzcianka na lata 2024-2035: 

- Robert Matkowski, przewodniczący Rady, wyjaśnił, że uchwalenie 

budżetu i WPF będzie przebiegało zgodnie z podpunktami, jak poniżej.  
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Ad 12a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 
o projekcie uchwały budżetowej, projekcie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej i opinii o możliwościach 
sfinansowania deficytu, 

W dyskusji wzięli udział: 

- Joanna Zieńko, skarbnik gminy, odczytała Uchwałę  

Nr SO-15/0952/222/2023 Składu Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 12 grudnia 2023 roku w sprawie wyrażenia opinii  

o projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Trzcianka na 2024 rok.  

- Witold Zbigniew Perski, wiceprzewodniczący Rady, odczytał Uchwałę  

Nr SO-15/0957/222/2023 Składu Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 12 grudnia 2023 roku w sprawie wyrażenia opinii  

o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Trzcianka. 

- Robert Matkowski, przewodniczący Rady, odczytał Uchwałę  

Nr SO-15/0951/706/2023 Składu Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 12 grudnia 2023 roku w sprawie wyrażenia opinii  

o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały 

budżetowej na 2024 r. Miasta i Gminy Trzcianka.  

Ad 12b) odczytanie opinii komisji stałych Rady Miejskiej 
Trzcianki, 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski odczytał końcowe opinie Komisji stałych, jak  

w materiałach na sesję, tj. Komisji Spraw Społecznych, Komisji 

Środowiska i Rozwoju Wsi, Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki  

i Promocji.  

- Tomasz Michał Tomczak przedstawił opinię Komisji Gospodarczej: 

Po zapoznaniu się z propozycjami burmistrza realizacji wniosków Komisji 

stałych oraz klubów radnych, Komisja poddała pod głosowanie wnioski: 

1) Zwiększyć wydatki na czipowanie zwierząt w gminie Trzcianka  

o 7.000 zł. 

Radni głosowali: za 3, przeciw 2, wstrzymujących 0. 
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2) Wniosek o zapisanie wydatku „wykonanie projektu i koncepcji 

ścieżki rowerowej do Niekurska” poszerzyć o zapis: „oraz ścieżki  

w Stobnie do firmy Spedex.”.  

Radni głosowali: za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

3) Zapisać dotację dla Szkoły Podstawowej Nr 2 na remont toalet na  

I piętrze. 

Radni głosowali: za 3, przeciw 1, wstrzymujących 1. 

4) Zwiększyć składkę członkowską dla Stowarzyszenia Hospicjum 

Trzcianka o 5.000 zł. 

Radni głosowali: za 4, przeciw 0, wstrzymujących 1. 

Komisja Gospodarcza, po przedstawieniu propozycji autopoprawek 

burmistrza Trzcianki oraz przegłosowaniu ww. wniosków wyraziła opinię 

o projekcie budżetu na 2024 r. w głosowaniu: za 3, przeciw 0, 

wstrzymujących 2.  

Ad 12c) odczytanie wniosków do projektu budżetu na 2024 
r. uwzględnionych i nieuwzględnionych w projekcie 
uchwały budżetowej, 

- Robert Matkowski wyjaśnił, że wnioski były przekazane wraz  

z projektem budżetu, jeżeli ktoś z radnych chciałby przedstawić swoje, to 

jest ten moment.  

Radni nie chcieli odczytywania wniosków do projektu budżetu na 2024 r.  

Ad 12d) stanowisko Burmistrza Trzcianki w sprawie opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej i wniesionych opinii 
komisji Rady, 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Wojciech Jaworski (M) wyjaśnił między innymi, że wszelkie 

uwagi, jakie wniosła RIO w Poznaniu w swoich opiniach, będą  

w formie autopoprawek zaproponowane do projektu budżetu i łącznie  

z nimi uchwalony budżet. Dodał, że zgadzają się z tymi uwagami, łącznię 

z tą formalno-prawną, dotyczącą zaplanowania w budżecie środków na 

wynagrodzenia w oświacie, które są niższe niż w roku bieżącym.  

W trakcie roku plan będzie musiał być aktualizowany.  

Stanowisko względem opinii komisji Rady to przychylenie się do uwag 

radnych lub wyjaśnienie, dlaczego nie można się do nich przychylić. 
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Zaproponowane autopoprawki odnoszą się w sposób pozytywny do 

uwag zgłoszonych przez radnych.  

Odnosząc się do przedstawionego projektu budżetu zwrócił uwagę, że 

jest to budżet pod pewnymi względami wyjątkowy. Jest to budżet 

inwestycyjny, ale i oszczędnościowy. Budżet łącznie z autopoprawkami 

sięgać będzie 49.500.000 zł wydatków majątkowych, inwestycyjnych. 

Wyraził nadzieję, że uda się w pełni zrealizować wszystkie zamierzenia. 

Następnie w kilku słowach przedstawił najważniejsze planowane zadania 

inwestycyjne: 

- budowa Niedźwiedziówki (łączącej ul. Wieleńską z drogą wylotową na 

Poznań),   

- rozbudowa infrastruktury komunalnej - budowa ul. Sobieckiego, 

kanalizacji sanitarnej w ul. Św. Wojciecha, Fałata, w obrębie ul. Parkowej 

i P. Skargi,  

- zadania związane z rozwojem turystyki w gminie, 

- rozbudowa zaplecza Muzeum Ziemi Nadnoteckiej,  

- budowa parkingu przy ul. Krętej, 

- dokończenie budowy sali sportowej przy SP Nr 3 oraz 

termomodernizacji GP Nr 4, termomodernizacje SP w Siedlisku oraz 

budowa bieżni okólnej wokół Orlika przy SP Nr 1, 

- rozbudowa ul. Poniatowskiego (droga, ze ścieżką pieszo-rowerową  

i chodnikiem), rozwiązanie spraw kanalizacji deszczowej dla tego rejonu. 

Inwestycje stanowią 30% budżetu, a jest to wyjątkowo dobry wskaźnik.  

Zwrócił uwagę, że jest to również budżet oszczędnościowy. Wiele zadań 

ograniczono lub wyhamowano ich wzrost. Projekt uchwały budżetowej 

na 2024 r. zawiera 121 mln wydatków bieżących, a budżet 2023 roku 

zakładał 137 mln wydatków bieżących. Jest to budżet bez podnoszenia 

podatków, ale z drugiej strony z kredytem. Podatki zostały na poziomie 

obecnym, stąd brak możliwości poszerzenia oferty wydatków, spełnienia 

oczekiwań realizacji zadań własnych gminy czy poszczególnych 

placówek. Budżet z kredytem, który po przyjęciu poprawek, sięgnie 16 

mln zł. Natomiast na 170 mln wydatków jest to niespełna 10%. Nie ma 

możliwości pokrycia wydatków bieżących z kredytu. Muszą one się 

mieścić w dochodach bieżących gminy. Kredyt jest brany na inwestycje, 

na spłatę zobowiązań zaległych, na zabezpieczenie wkładów własnych 

inwestycji, które realizowane są ze środków zewnętrznych. Budżet 

zawiera również wydatki na kulturę fizyczną i sport, co miało być efektem 
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dyskusji radnych i burmistrza do sesji budżetowej, gdyż projekt nie 

zawierał tych wydatków. Środki na ten cel są odzwierciedlone  

w autopoprawkach. Budżet jest oszczędnościowy z różnych względów, 

ale będzie się zmieniał w ciągu roku. Nastąpiło dużo cięć, 

zabezpieczono to co musiało być zabezpieczone, czyli wynagrodzenia  

i waloryzacja w odniesieniu do wzrostu płacy minimalnej, która wzrasta  

o 19.5% w przyszłym roku. Nie jest to zabezpieczone dla każdego 

pracownika. Obecne zapisy pozwalają w poszczególnych placówkach 

podnieść wynagrodzenie o 10%.  

Jako organ wykonawczy, budżet, który będzie po uchwaleniu budżetem 

Rady, a właściwie budżetem gminy, będzie chciał zrealizować wszystkie 

zadania w 100%, jakie w nim zapisano. Już w autopoprawkach 

proponuje się o 8.700.000 zł więcej wydatków do realizacji, z czego 

większość udało się pozyskać od przygotowania projektu budżetu, bo 

przeszło 5.000.000 zł. Są to środki na rozbudowę ul. Poniatowskiego  

i środki pozyskane przez CUS. Podkreślił, że będzie, wraz  

z pracownikami wszystkich placówek, starać się pozyskiwać środki 

zewnętrzne. Już w tym momencie wiadomo, że takie środki będą. 

Kończąc prosił, aby zaakceptować ten budżet, aby wdrożyć w działania 

oraz prosił o wsparcie, aby budżet wzbogacać o kolejne środki. Budżet 

odpowiada na propozycje, jakie spłynęły od radnych z komisji. 

Redukacja wydatków nastąpiła w tych miejscach, w których było to 

możliwe, a pozostałe propozycje cięć wyjaśniono radnym. Tam, gdzie 

była możliwość zwiększenia dochodów, zaproponowano.   

Ad 12e) dyskusja nad projektem w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej gminy Trzcianka na lata 2024-2035 
oraz projektem uchwały budżetowej na 2024 rok  
i wnioskami, 

Radnym przekazano pismo FN.3020.2.2023.IZ z 19.12.2023 r.  

w sprawie autopoprawek burmistrza Trzcianki do uchwały budżetowej na 

2024 rok oraz WPF na lata 2024-2035 jak w załączniku nr 24.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

budżetowej na 2024 r. oraz WPF na lata 2024-2035.  
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W związku z brakiem chętnych, przewodniczący Rady stwierdził, że 

zamyka dyskusję i przechodzi do głosowania. W związku z głosami 

publiczności, wyjaśnił, że był moment na zgłaszanie się. Powtórzył, że 

zamknął dyskusję. Przewodniczący powtórzył, że otworzył dyskusję, 

wobec braku zgłoszeń zamknął dyskusję.  

- Danuta Ciesielska wyjaśniła, że kwestie zabierania głosu na sesji 

reguluje § 15 punkt 5 – odczytała zapis statutu Gminy Trzcianka. 

Dyskusję i cały przebieg sesji jest w gestii przewodniczącego, który 

decyduje, kto w danej chwili zabiera głos. Było zaproszenie do dyskusji, 

może wprost nie było wyartykułowane, ale było zaproszenie do dyskusji.  

 

Robert Matkowski wyjaśnił, że zamknął dyskusję i przechodzi do 

głosowania poprawek do projektu budżetu na 2024 r. Wobec głosów  

z sali wyjaśnił, że przeszli do punktu, w którym głosują poprawki. Radny 

J. Łastowski nie może zabrać głosu, bo to część głosowań. Nie widział 

zgłoszeń do dyskusji, a nie może zmienić decyzji, bo ktoś zarzuci 

łamanie procedury.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że nie cofnie swojej decyzji. Natomiast 

ogłosił przerwę w obradach do 1515.  

Ad 12f) głosowanie poprawek do projektu uchwały 
budżetowej na 2024 r., 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski po przerwie wyjaśnił, że obrady są w punkcie 

głosowanie poprawek do uchwały budżetowej na 2024 rok. Udzielił głosu 

radnemu J. Łastowskiemu, który zgłaszał się w sprawie wniosku 

formalnego.  

- Józef Łastowski (m) oświadczył, że przed przerwą przewodniczący 

Rady postąpił niegodnie. Nie będzie polemizował czy to prawnie, czy nie, 

ale było to nie fair. Zwrócił uwagę, że na każdej sesji, gdy ktoś zgłasza 

się w danym punkcie obrad, to przewodniczący informuje, że w tym 

punkcie zgłosiły się takie osoby. Stwierdził, że tym razem tego nie było. 

Przypomniał, że przewodniczący otworzył dyskusję, nikt z radnych nie 

zgłosił się do dyskusji, to skąd mieszkańcy mogli wiedzieć, że w tym 

momencie mogą zabrać głos? Przewodniczący nie przypomniał 
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mieszkańcom, że mogą zabrać głos, a takie postępowanie to policzek 

tym ludziom.  

- Robert Matkowski przypomniał, że radny Łastowski zgłosił się  

w sprawie wniosku formalnego, a ocenę jego pracy powinien pozostawić 

na inne miejsce.  

- Józef Łastowski kontynuował, że gdyby zaproponowano, widząc taką 

grupę ludzi, aby w imieniu Biblioteki głos zabrała jedna, dwie osoby to 

byłoby zrozumiałe, ale nie dopuścić do głosu, jest nie fair.  

- Wiesław Natkaniec ocenił, że było to wielkie nieporozumienie, 

Przewodniczący Rady trochę za szybko zareagował i zamknął dyskusję. 

Wcześniej było inaczej praktykowane, każdy kto się zgłosi będzie 

wysłuchany i prosił, aby przewodniczący to kontynuował, tym bardziej że 

przyszło wielu mieszkańców i radni chcieliby przed głosowaniem nad 

budżetem ich wysłuchać. Przewodniczący może wrócić do dyskusji.  

Radny W. Natkaniec zgłosił wniosek formalny, zgodnie z § 15 ust. 2 pkt 

2, o kontynuowanie dyskusji.  

- Robert Matkowski (m) wyjaśnił, odnośnie wniosków obecnych na sali, 

bo w większości są zgłoszeni do dyskusji, a każdy z wniosków 

opieczętowano pieczątką BPiCK w Trzciance, co jest trochę dziwne. 

Wygląda jakby pani dyrektor delegowała nie tylko swoich pracowników, 

bo zastanawia pieczątka na niektórych wnioskach, natomiast zgodnie ze 

statutem mieszkańcy mogą zabrać głos podczas sesji, w sprawach 

objętych porządkiem obrad, jeżeli co najmniej na dwa dni przed jej 

odbyciem złożą pisemny wniosek do przewodniczącego Rady  

i otrzymają zaproszenie, a w szczególnych przypadkach poza 

porządkiem, po uzyskaniu zgody przewodniczącego. Dodał, że wyrazi 

zgodę na głos po wyczerpaniu porządku obrad, a po drugie osoby, które 

otrzymały od niego zaproszenie, tj. mieszkańcy Trzcianki oraz 

telefoniczne zaproszenie dla pani dyrektor było. Państwo się nie zgłosili,  

dopytywał o głosy i myślał, że skoro pieniądze na BPiCK zostały 

zachowane, zgodnie z propozycją burmistrza, więc myślał, że trochę 

burmistrz zapanuje nad panią dyrektor i nie dojdzie do takiego 

happeningu. Dodał, że po wyczerpaniu porządku obrad obecni mogą się 

wypowiedzieć. Ponadto, w jakim punkcie chcieliby się odnieść, skoro 
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pieniądze są zagwarantowane. Burmistrz zapowiedział, że nie da 

pieniędzy na sport, radni powiedzieli, że obetną środki na BPiCK, 

ponieważ ta placówka dostała największe pieniądze. Burmistrz znalazł 

pieniądze i dziękują mu za to, a BPiCK ma te środki zagwarantowane.  

Dodał, że pytał się o głosy i zamknął punkt zgodnie z procedurą. Udzieli 

głosu po przyjęciu uchwał. W tym momencie jest procedura głosowania 

poprawek.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że nie jest tu po to, aby kogoś 

porządkować, a są ludzie, którzy chcą zabrać głos na sesji, na której 

przyjmuje się budżet wszystkich placówek. Dodał, że chciałby 

sprostować, że jest jedna instytucja, która została inaczej potraktowana. 

W projekcie budżetu są budżety wszystkich placówek oświaty, kultury, 

urzędu. Patrząc na koszty poprzednich lat w Urzędzie jest milion zł 

więcej, podobnie w CUS, w budżecie oświaty brakuje 12 mln zł, budżet 

Muzeum też jest zwiększony więcej, bo nawet 15%, a budżet Biblioteki 

jest zwaloryzowany o 10%. Konieczność waloryzacji minimalnych 

wynagrodzeń o 19,5% wymaga zwiększenia budżetu każdej placówki. 

Więc dlaczego kłuje w oczy zwiększenie budżetu jednej placówki  

o 300.000 zł, a nie kłuje zwiększenie budżetu Urzędu Miejskiego 

Trzcianki o 1.000.000 zł, a budżet oświaty o 12.000.000 zł.  

Wyjaśnił, że czym innym jest dyskusja z organem wykonawczym, który 

ma zaprojektować budżet, i czym innym jest odpowiedzialność radnych, 

którzy odpowiadają za jego uchwalenie wnosząc wnioski, poprawki.  

W wyniku dyskusji i kompromisu między tymi organami odbywa się 

wypracowanie ostatecznego kształtu. Niepotrzebnie w tej dyskusji 

zaangażowano kluby sportowe, instytucje.  

Wyjaśnił, że może wziąć na siebie to, że radni wykorzystali, że nie 

znalazły się w budżecie środki na sport, a zrobiono to z pełną 

świadomością, aby przekonać radnych, że na zadania, które nie są 

zadaniami własnymi gminy, a dotacjami, nie zabezpieczono, bo na 

realizację zadań własnych muszą być środki zabezpieczone  

i funkcjonowanie bieżące placówek gminnych.  Była przekazywana 

informacja, że w projekcie budżetu nie ma środków na sport, ale  

19 grudnia, na sesji budżetowej muszą się znaleźć. Po to, aby dwa 

organy wypracowały sposób w jaki te środki mają się znaleźć. Budżet 

placówek jest zaplanowany na pewien czas i gdyby zapoznano się  
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z projektem placówki, to dowiedzieliby się z czego Biblioteka musi 

zrezygnować. W drugiej połowie roku może nastąpić konieczność 

waloryzowania budżetów placówek, aby odpowiedzieć na oczekiwania 

ze strony mieszkańców zarówno ze strony sportu, jak i kultury.   

Głosowano w sprawie: 
Wniosek formalny radnego W. Natkańca o kontynuację dyskusji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, 
Janina Kamińska, Józef Łastowski, Wiesław Natkaniec , Adam 
Prankiewicz, Ryszard Tadeusz Wilant 
PRZECIW (7) 
Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Wincenty Seweryn Kilian, 
Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 
Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Jadwiga Durejko, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Witold 
Zbigniew Perski 
NIEOBECNI (1) 
Wioletta Agnieszka Szukajło. 

- Robert Matkowski wyjaśnił, że wniosek nie został uwzględniony, bo nie 
zagłosowało 11 radnych.  
 
- Danuta Ciesielska wyjaśniła, że nie jest to zmiana porządku obrad, to 
jest powrót do dyskusji.  

- Robert Matkowski otworzył dyskusję na temat budżetu.  

- Dominika Jeske, dyrektor BPiCK w Trzciance, wyjaśniła, że zarzucono, 

że zmusiła pracowników, aby przyszli na sesję. Nie zrobiła tego. 

Natomiast od wczoraj docierają do nich różne głosy, że radni nie chcą 

jeszcze bardziej zmniejszyć tego budżetu. A słyszeli wnioski radnych  

i wiedzą, jak wyglądały rozmowy na komisjach, dlatego nie można się 

dziwić, że są tu wszyscy, bo kilka dni temu było zagrożonych kilkanaście 

etatów.  
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W dalszej części zwróciła się do wszystkich obecnych, a przede 

wszystkim do mieszkańców naszej gminy podkreślając, że głęboko 

ubolewają, że za ich plecami rozmawia się o przyszłości BPiCK i nie 

zaproszono ich na żadną komisję, bo mogliby wytłumaczyć z czego 

składa się ich budżet. W nagrodę za dobrze spożytkowany budżet, za 

uznanie społeczności, jest straszenie obcięciem wydatków. W telewizji 

kablowej przewodniczący Rady wyjaśnił, że sobie poradzimy, nie 

uznając wzrastających kosztów utrzymania budynku, ponadto 

konieczność zabezpieczenia środków na podwyżki pracowników 

zarabiających najniższą krajową. 80% pracowników jest na najniższej 

krajowej. Działania radnych mogłyby skutkować koniecznością podjęcia 

radykalnych kroków, dlatego cieszy się, że nikogo nie będą zwalniać czy 

likwidować sekcji. 

W dalszej części odniosła się do spotkania radnych z rodzicami dzieci  

z klubu sportowego MKS i Lubuszanina mówiąc o roznoszących się 

informacjach dot. środków na kluby sportowe.  

Podkreśliła, że taka sytuacja zdarza się corocznie, że jest atakowana 

BPiCK. Następnie zwróciła uwagę na osiągnięcia tej placówki i główną 

cechę pracownika Biblioteki, jaką jest wielozadaniowość. Oceniła, że jest 

to kolejna próba hamowania kultury wśród mieszkańców, co jest dużym 

zagrożeniem dla społeczności. Poinformował, że złożyli ok. 12 

projektów, a od kiedy jest dyrektorem pozyskali z NGR ok. 300.000 zł. 

Imprezy i wydarzenia są zasługą wszystkich. Zintegrowano pracowników 

dwóch oddzielnych placówek, a są obecnie na I miejscu w Polsce.  

Dziękując za zachowanie budżetu jednostki, prosiła o odpowiednie 

zabezpieczenie organizacji Nocy Świętojańskiej. Prosiła, aby o placówce 

nie mówiono ciągle źle, dlaczego pierwsi są podawani do ścięcia 

budżetu? Ok. 80% budżetu to wynagrodzenia, 8% to organizacja imprez, 

pozostałe to środki pozyskane z zewnątrz.  

Zwróciła uwagę, że pracownicy, instruktorzy, partnerzy osoby 

współpracujące z jednostką i korzystający z ich usług to duża grupa 

wyborców, którym należy się wyjaśnienie niedomówień i oszczerstw, 

które płyną w ich kierunku. Utrzymanie obiektu CIS oraz realizacji zadań 

społecznych zgodnie ze studium jest obowiązkiem gminy.  

- XXXXXXXXX mieszkaniec Trzcianki, ocenił sceny, których byli 

świadkami jako niespotykane.  W jego ocenie jest to skutek niejawnego 

procedowania budżetu. Burmistrz spotyka się kilkukrotnie, w sposób 
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poza proceduralny, nie zapraszając innych. Mieszkańcy nie wiedzieli  

o spotkaniach burmistrza, które organizuje, z których wyprasza 

mieszkańców, telewizję, organizacje pozarządowe. Dzisiaj na sali głosy 

niezadowolenia, perturbacje w procedurze. W normalnej sytuacji byłoby 

już po głosowaniu i budżet byłby ustalony. RIO wydała opinię o projekcie 

budżetu, a potem wprowadzane są zmiany, spotkania poza procedurą. 

Tak wygląda jawność i transparentność, pozyskiwanie środków na sport  

i organizacje pozarządowe. Trzeba się dogadywać, najlepiej, aby 

mieszkańcy o tym nie wiedzieli, jakie są mechanizmy.  Skutkiem tego 

jest wiec, a nie sesja.  

- Marcin Andrzej Walkowiak (m) ocenił między innymi, że ten projekt 

budżetu jest porażką burmistrza, bo wyciął środki tam, gdzie tego nie 

powinien zrobić, doprowadził do niepokojów społecznych. Gdyby chciał 

zrobić to, co dziś dzieje się na sesji, przyprowadziłby na sesję 400 osób, 

bo tyle ma podpisów w sprawie sportu. Wyjaśnił, dlaczego padł pomysł  

z dotacją dla BPiCK. Ocenił, że budżet, który przeszedł konsultacje 

nikogo nie zadawala, natomiast zapadł kompromis i są pieniądze na 

sport i bibliotekę. Prezesi klubów nie byli informowani o sytuacji, budżet 

nie był konsultowany, a mieszkańcy wypraszani, jak mówił przedmówca, 

nie pozostało nic innego jak ciąć wydatki. Były propozycje cięć nie tylko 

w bibliotece, ale i urzędzie, diet, ale i wypłat. Na koniec osiągnięto 

kompromis. Podziękował przewodniczącemu Rady za wypracowanie 

kompromisu i pilnowanie procedur. Zwrócił uwagę obecnym, dlaczego 

akurat miały być cięcia na sport, podając przykłady sukcesów naszych 

zawodników. Można rozmawiać o wszystkim, o szkołach i innych 

palcówkach, tylko tej dyskusji nie było.  Na koniec wyraził nadzieję, że  

w przypadku sportu wpisane 430.000 zł zostaną uczciwie przydzielone, 

pieniądze znajdą się w konkursie i będzie to normalny podział. 

Podkreślił, że spotkali się po środku w tym sporze i dopracowali się 

kompromisu, z awantury wyszli zadowoleni.  

- Jadwiga Durejko odniosła się do wypowiedzi dyrektora BPiCK, 

zwracając uwagę, że zabrakło tego na komisjach. Na komisję nie ma 

zaproszeń, ale zawsze można przyjść i przekazać informację. Zwróciła 

uwagę, że nie mogą pracować w takiej sytuacji, jaka zaistniała na sesji. 

Radni mają na uwadze rolników, sportowców, zwierzęta i co budżet będą 

przychodzili przedstawiciele, bo będą chcieli swoje pieniądze zachować, 
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tym bardziej że wiadomym było, że te pieniądze będą. Budżet na 2023 r. 

wynosił 3.490.000 zł, a na 2024 r. jest 3.750.000 zł więc jest więcej. 

Podkreśliła, że doceniają pracę BPiCK i nie mają zastrzeżeń, natomiast 

nie rozumie, dlaczego poczuli się urażeni i nie rozumie całego 

zamieszania.  

- Wiesław Natkaniec (Ad Vocem) sprostował, że to przewodniczący 

komisji winien wystosować zaproszenie na komisję, jeżeli są ważne 

tematy dotyczące jednostki, to przewodniczący musi wystosować 

zaproszenie. Temat BPiCK należałoby raz przemyśleć i zamknąć, aby 

jednostka mogła funkcjonować bezpiecznie, z większym budżetem  

i cieszyć się pracą.   

- XXXXXXXXX, mieszkaniec Trzcianki, odniósł się do słów dyrektora 

Biblioteki „za naszymi plecami” i zwrócił uwagę, że na tym polega 

problem. Najpierw był szantaż podatkowy, jak nie będzie podwyżek 

podatków to nie będzie pieniędzy. Następnie pojawił się projekt budżetu, 

w którym nie uwzględniono sportu. Radni proponowali przeprowadzenie 

zmian w budżecie. Nie udała się reasumpcja głosowania uchwały 

podatkowej – podatku od nieruchomości. Pieniędzy zwyczajnie 

brakowało. Zwrócił uwagę, na brak jawności, transparentności tego 

procesu, że mieszkańcy nie za bardzo mogli w tym uczestniczyć, mimo 

że spotkanie było wpisane w kalendarz burmistrza. Na komisjach jest 

inna sytuacja, można uczestniczyć, nie ma zaproszeń. Kompromis został 

osiągnięty, budżet jest trudny, będzie sporo kredytowany. Poinformował, 

że Stowarzyszenie TU! złożyło skargę na działania burmistrza, w kwestii 

procedowania, w tym roku, budżetu gminy, ponieważ ich zdaniem nie 

było ono jawne i transparentne.    

- Jadwiga Durejko (Ad Vocem) do wypowiedzi radnego W. Natkańca, że 

zrozumiała, że jedyną jednostką jakiej się przyglądają przy tworzeniu 

budżetu jest BPiCK, a przyglądają się wszystkim, bo szukają środków.  

- Elżbieta Wiśnicka, dyrektor Muzeum w Trzciance, zwróciła uwagę, że 

na dzisiejszej sesji dwukrotnie zaznaczono, że ich budżet wzrośnie  

o 15%, a mają dodane 50.000 zł i tylko dlatego, że w 2024 r. jest stulecie 

Muzeum. Każdemu jest ciężko i nie można jeden na drugiego źle gadać. 

Należy dojść od jakiegoś porozumienia, ale nie można podnosić tak 
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budżetu Muzeum, który jest najmniejszy, a było to dwukrotnie 

podkreślane.  

- Łukasz Michał Walkowiak na ostatnim posiedzeniu Komisji 

Gospodarczej uzyskano kompromis budżetowy, ale nadal w przestrzeni 

pojawiały się złe informacje, które były przekazywane pracownikom. Nie 

byłoby takich dyskusji, gdyby nie propozycja burmistrza. Jako 

reprezentujący stronę sportową oburzył się tak samo, jak obecni dzisiaj 

na sesji. Nie podniesiono podatków, ale jedna, druga czy trzecia 

instytucja może mieć utrzymany budżet, zwaloryzowany, a inne 

instytucje, np. sportowe, mają realne zagrożenie likwidacji klubów. 

Wiadomym było, że będzie duży protest w tej sytuacji. Nie można też 

mieć pretensji, że chciał informować o tym sportowców.  

- Janina Kamińska zwróciła uwagę, że to radny w mediach 

społecznościowych pisze o redukcji etapów w CIS, w Urzędzie, a potem 

zdziwienie, że przychodzą pracownicy. Budżet biblioteki to 2,2% budżetu 

gminy, a 80% to są środki na wynagrodzenia. Przedstawiając 

prowizorium budżetowe burmistrz wskazywał, że nie wyobraża sobie 

zatwierdzenia budżetu bez środków na sport, ale na początku trzeba 

zabezpieczyć środki na pensje, media i wszystkie konieczne wydatki, 

następne środki trzeba wypracować.  Ponadto czy każde spotkanie 

radnych z burmistrzem musi odbywać się przy udziale mediów i innych 

osób, które są wszystkim zainteresowane czy chcą robić tylko 

zamieszanie. Należy się cieszyć, że budżet w jakiś sposób dopracowano 

i wypracowano kompromis.  

- Marcin Andrzej Walkowiak (Ad Vocem) zwrócił się do przedmówczyni, 

czy jakby nie było środków na sport, ktoś nie straciłby pracy? To grupa 

ok. 300 osób. Ponadto padło, że burmistrz deklaruje, a jest on od faktów 

nie deklaracji. Prowizorium było na piśmie i gdyby nie było takich 

dyskusji ten budżet byłby taki jak prowizorium. Radni działali na faktach 

zapisanych w prowizorium budżetowym, nie było pieniędzy na sport. Nie 

daje się jednym, a drugim zabiera, jak nie ma to brakuje wszystkim. To 

była tylko rozgrywka i należy się cieszyć, że doszło do kompromisu. Nie 

można bawić się ludźmi i ich potrzebami. 
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- Witold Zbigniew Perski wyjaśnił, że burmistrz, w prowizorium 

budżetowym nie wskazał środków na sport i inne działania, dlatego 

szukali środków. Szukali nie tylko w budżecie CIS i BPiCK. Natomiast 

budżet BPiCK wzrósł o 328.000 zł w porównaniu do tegorocznego. 

Radni wskazywali, gdzie można umniejszyć, ale to ostatecznie burmistrz 

wskazał, gdzie można znaleźć środki.  Przyjęto to jako kompromis, 

natomiast nie ruszono jednostek kultury. Pozostało tak, jak wskazał 

burmistrz, stąd też nie rozumie tego szumu. Ponadto budżet jest 

ruchomy i będą wprowadzane zmiany w trakcie roku budżetowego.  

- Wiesław Natkaniec (Ad Vocem) zwrócił uwagę, że odbyła się 

odpowiednia procedura, wnioski, prowizorium, dyskusje na komisjach  

i należałoby pozytywnie przyjąć i wspólnie przegłosować ten budżet,  

a potem razem pracować nad nim cały czas.  

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że nie ma innej procedury jak 

przedłożenie projektu Radzie, a potem odbywają się prace na komisjach 

i wypracowuje się wnioski do potencjalnych poprawek do przyjęcia na 

sesji i uchwalenia budżetu. Nie ma potrzeby włączać w tę procedurę 

innych podmiotów z zewnątrz. Radni nie zaakceptowali rozwiązania 

podatkowego, wobec czego zaproponowano dzisiaj inne rozwiązanie. 

Radni mają możliwość uchwalenia dzisiaj budżetu ze sportem, kulturą 

i świadomością, że tego i tak będzie za mało i w trakcie roku trzeba 

będzie to zmieniać.  

Przewodniczący Rady R. Matkowski zamknął dyskusję, ogłosił przerwę 

do godziny 1700.  

Po przerwie i przystąpiono do głosowania nad poprawkami do uchwały 

budżetowej. Przed tym sprawdzono quorum. W tym momencie w sesji 

uczestniczyło 18 radnych.  

Głosowano w sprawie: 
2.893.318,64 zł - zwiększenie planu środków na inwestycje  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie inwestycyjne pn. 

"Rozbudowa drogi na os. Poniatowskiego w Trzciance” (dział 600 

rozdział 60016 § 6290);  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

512.000,00 zł – zwiększenie planu wpływów z podatku od nieruchomości 

od osób fizycznych (dział 756 rozdział 75616 § 0310);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Michał Tomczak 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zwiększenie planu dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu 

administracji rządowej o 29,40 zł (dział 750 rozdział 75011 § 2360) oraz 



37 

 

zmniejszenie planu dochodów pozostałych Urzędu o 29,40 zł (dział 750 

rozdział 75023 § 0970) - ad III.3 opinia RIO o projekcie uchwały 

budżetowej na 2024 rok;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

1.997.349,16 zł – ustalenie planu dotacji w ramach Programu 

Regionalnego Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 2021-2027 na 

realizację projektu pn. "Dostarczenie wysokiej jakości usług społecznych 

dla mieszkańców gminy Trzcianka, poprzez rozwój Centrum Usług 

Społecznych" (dział 853 rozdział 85395 § 2057 – 1.474.859,94 zł, § 2059 

– 522.489,22 zł); 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
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NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

70.000,00 zł – zwiększenie planu dochodów z tytułu odpłatności za 

wydawane posiłki w CUS w Trzciance (dział 852 rozdział 85230 § 0830);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

50.000,00 zł - zwiększenie planu dochodów z tytułu odpłatności za pobyt 

mieszkańców z gminy Trzcianka w Domach Pomocy Społecznej (dział 

852 rozdział 85202 § 0830); 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
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NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

100.000,00 zł - zwiększenie planu dotacji celowej dla Rejonowego 

Związku Spółek Wodnych na konserwacje i remonty rowów 

melioracyjnych (dział 010 rozdział 01008 § 2830); 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

430.000,00 zł – ustalenie rezerwy celowej na upowszechnianie kultury 

fizycznej i sportu (dział 758 rozdział 75818 § 4810);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
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NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

8.000,00 zł – zwiększenie planu wydatków bieżących na remonty placów 

zabaw (dział 854 rozdział 85412 § 4270);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

6.093.318,64 zł - zwiększenie planu wydatków inwestycyjnych na 

zadanie pn. „Rozbudowa drogi na os. Poniatowskiego w Trzciance”,  

z tego 2.893.318,64 zł środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

(dział 600 rozdział 60016 § 6290);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 
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Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

W planie dotacji celowych zmienia się tytuł zadania z „Dni Trzcianki” na 

„Noc Świętojańska i Dożynki”, plan pozostaje bez zmian 150.000,00 zł 

(dział 921 rozdział 92113 § 2800 – załącznik dotyczący dotacji 

przekazywanych); 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

10.000,00 zł – zmniejszenie planu wydatków inwestycyjnych na zadanie 

„Projekty techniczne obiektów sportowych” (dział 926 rozdział 92601  

§ 6050); 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Edward 

Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław 
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Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Iwanicki 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

30.000,00 zł – wprowadzenie planu wydatków bieżących na dotacje 

celowe dla Ogrodów Działkowych (dział 900 rozdział 90095 § 2830);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

20.000,00 zł – zmniejszenie planu wydatków na zadanie pn. "Program 

do anonimizacji twarzy z monitoringu” (dział 750 rozdział 75023 § 6060);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 
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Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Matkowski 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

6.000,00 zł - zmniejszenie planu wydatków na zadanie pn. "Publikacje 

reklamowo - promocyjne" (dział 750 rozdział 75075 § 4300).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

5.000,00 zł - zmniejszenie planu wydatków na zadanie pn. "Imprezy, 

uroczystości okolicznościowe i spotkania" (dział 750 rozdział 75075  

§ 4300);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, 

Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Prankiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

2.000,00 zł - zmniejszenie planu wydatków na zadanie pn. "Organizacja 

Gali Biznesu” (dział 750 rozdział 75075 § 4300).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

6.000,00 zł - zmniejszenie planu wydatków na zadanie pn. "Współpraca 

z miastami partnerskimi” (dział 750 rozdział 75075 § 4210 – 1.500,00 zł, 

§ 4300 – 4.500,00 zł); 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

5.000,00 zł - zmniejszenie planu wydatków na zadanie pn. "Materiały  

i usługi związane z promocją gminy” (dział 750 rozdział 75075 § 4300);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec 

, Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Łastowski 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

4.000,00 zł - zmniejszenie planu wydatków na zadanie pn. "Konkursy, 

zawody, wystawy i targi” (dział 750 rozdział 75075 § 4220 – 2.000,00 zł, 

§ 4300 – 2.000,00 zł);  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

10.000,00 zł - zmniejszenie planu wydatków na zadanie pn. "Zakup 

sprzętu elektronicznego” (dział 750 rozdział 75075 § 4210);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

28.160,00 zł - zwiększenie planu wydatków na utrzymanie zwierząt  

w schronisku (dział 900 rozdział 90013 § 4300);  
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec 

, Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Łastowski 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

28.160,00 zł – zmniejszenie planu wydatków na utrzymanie terenów 

zieleni, nasadzenia drzew i krzewów oraz utrzymanie parków (dział 900 

rozdział 90004 § 4300);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 

Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 

Wilant 

PRZECIW (1) 

Edward Joachimiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Michał Tomczak 

NIEOBECNI (3) 
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Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

Plan wydatków w dziale 900 rozdziale 90026 w kwocie 5.000,00 zł  

z przeznaczeniem na „Dotacje celowe z budżetu gminy Trzcianka 

uprawnionym podmiotom na budowę przydomowych oczyszczalni 

ścieków” przenosi się z wydatków bieżących (§ 2830) do planu 

wydatków inwestycyjnych (§ 6230);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł Iwanicki, Edward 

Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Czarnecki 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 801 rozdział 80101 § 4300 wydatki zmniejsza się o 10.000,00 zł 

i przeznacza się na zwiększenie planu § 4270 na remont łazienek  

w Szkole Podstawowej Nr 2 (łącznie plan 30.000,00 zł);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Marta Elżbieta 
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Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew 

Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał 

Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janina Kamińska, Józef Łastowski 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

5.000,00 zł – zwiększenie planu wydatków na składkę członkowską na 

rzecz „Hospicjum Trzcianka”;  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

7.000,00 zł – ustalenie wydatków na czipowanie psów (dział 900 rozdział 

90095 § 4300) oraz korekta zapisu w planie wydatków bieżących  

w rozdziale 90095 „sterylizacja psów i kotów, usypianie ślepych miotów 

7.000,00 zł”;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

2.192.349,16 zł – ustala się wydatki na realizację przez CUS w T-ce 

projektu "Dostarczenie wysokiej jakości usług społecznych dla 

mieszkańców gminy Trzcianka, poprzez rozwój Centrum Usług 

Społecznych" dz. 853 rozdział 85395 paragrafy: § 4017-506.235,87 zł,  

§ 4019 – 179.340,95 zł, §4117 – 93.510,50 zł, § 4119 – 33.127,37 zł,  

§ 4127 -13.064,26 zł, § 4129 – 4.628,19 zł, § 4177 – 33.040,35 zł,  

§ 4179 – 11.704,99 zł, § 4217 – 62.136,20 zł, § 4219 – 22.012,60 zł, 

§ 4227 – 97.469,94 zł, § 4229 – 34.530,06 zł, § 4277 – 174.447,49 zł,  

§ 4279 – 61.800,40 zł, § 4307 – 494.955,33 zł, § 4309 – 175.344,66 zł 

oraz wkład własny: § 4279 – 177.000,00 zł, § 4309 – 18.000,00 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 
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Głosowano w sprawie: 

25.000,00 zł – zmniejszenie planu wydatków na prowadzenie CUS  

w Trzciance (dział 852 rozdział 85219 § 4010); 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie:  

50.000,00 zł – zmniejszenie planu wydatków na usługi opiekuńcze 

świadczone przez CUS w Trzciance (dział 852 rozdział 85228 § 4010 – 

30.000,00 zł, § 4170 – 20.000,00 zł);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 

Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (1) 

Edward Joachimiak 
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NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Pani J. Zieńko zgłosiła poprawkę do projektu budżetu: 

Głosowano w sprawie: 
Zwiększenie o kwotę 8.000,00 zł planu rezerwy na realizację zadań 

własnych z zakresu zarządzania kryzysowego oraz o kwotę 2.100,00 

planu rezerwy ogólnej i zmniejszenie wydatków administracyjnych 

Urzędu w dziale 750 rozdział 75023 § 4260 o kwotę 10.100,00 zł;  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 
Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 
Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 
Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 
Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 
Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
NIEOBECNI (3) 
Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 
 
Głosowano w sprawie: 
W załączniku Nr 14 do projektu uchwały „Plan wpływów i wydatków 

finansowanych ze środków pochodzących z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID – 19 na 2024 rok” w planie dochodów i wydatków w kwocie 

65.000,00 zł dodaje się tytuł w brzmieniu „Wyrównania dla 

przedsiębiorstw energetycznych i sprzedawców ciepła (ustawa  

o szczególnych rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł ciepła  

w związku z sytuacją na rynku paliw) - ad III.5 opinia RIO o projekcie 

uchwały budżetowej na 2024 rok;  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 
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Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 
Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 
Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 
Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 
Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
NIEOBECNI (3) 
Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 
 
Głosowano w sprawie: 
W załączniku Nr 6 dotyczącym planu dotacji przekazywanych z budżetu 

gminy Trzcianka w dziale 754 rozdział 75412 zmienia się § 2830 na 

prawidłowy § 2820 „Dotacja celowa z budżetu na finansowanie lub 

dofinansowanie zadań zleconych do realizacji stowarzyszeniom  

- ad. III. 4 opinia RIO o projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok;  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 
Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 
Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 
Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 
Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 
Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
NIEOBECNI (3) 
Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zadanie pn. „Zakup płyt jomb na drogi gminne (wydatek funduszu 

sołeckiego Straduń)” w dziale 600 rozdział 60016 zapisane jest  

w § 6050, a winno być w § 6060 - ad. III.6 opinia RIO o projekcie 

uchwały budżetowej na 2024 rok;  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 
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Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 
Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 
Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 
Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 
Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
NIEOBECNI (3) 
Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zmiany w planie przychodów budżetu na 2024 rok: Zwiększa się 

przychody z tytułu kredytów i pożyczek o kwotę 3.200.000,00 zł. 

Zwiększa się limit zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek 

o kwotę 3.200.000,00 zł;  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł Iwanicki, Janina 
Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta 
Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew 
Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Łukasz Michał 
Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
PRZECIW (1) 
Edward Joachimiak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jan Czarnecki, Tomasz Michał Tomczak 
NIEOBECNI (3) 
Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zmiany w planie rozchodów budżetu na 2024 rok: W planie rozchodów  

§ 9920 – „Spłaty otrzymanych krajowych pożyczek i kredytów” 

wyodrębnia się kwotę 2.000.000,00 zł i zapisuje się w § 9820 „Wykup 

innych papierów wartościowych” (wykup obligacji) - ad II.1 opinia RIO  

o projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiany planowanego deficytu na 2024 rok: Zwiększa się planowany 

deficyt o kwotę 3.200.000, zł. Źródłem pokrycia zwiększenia 

planowanego deficytu ustala się przychody z tytułu kredytów i pożyczek 

w kwocie 3.200.000,00 zł;  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł Iwanicki, Janina 
Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta 
Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew 
Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Łukasz Michał 
Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
PRZECIW (1) 
Edward Joachimiak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jan Czarnecki, Tomasz Michał Tomczak 
NIEOBECNI (3) 
Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Ad 12g) głosowanie poprawek do projektu w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Trzcianka na lata 
2024-2035, 

Głosowano w sprawie: 
"Rozbudowa drogi os. Poniatowskiego” – ustala się okres realizacji  

w latach 2022-2024, łączne nakłady finansowe w kwocie 6.448.022,70 
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zł, limit wydatków 2024 roku w kwocie 6.093.318,64 zł, limit zobowiązań 

w kwocie 6.093.318,64 zł;  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 
Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 
Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 
Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 
Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 
Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
NIEOBECNI (3) 
Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 
 
Głosowano w sprawie: 
„Administrowanie i utrzymanie cmentarzy komunalnych” – łączne 

nakłady finansowe, limit wydatków 2024 roku oraz limit zobowiązań 

zwiększa się o kwotę 61.992,00 zł;  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 
Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 
Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 
Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 
Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 
Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
NIEOBECNI (3) 
Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 
 
Głosowano w sprawie: 
„Projekty techniczne dróg” – łączne nakłady finansowe zmniejsza się  

o kwotę 127.920,00 zł; 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
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NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł Iwanicki, Edward 
Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta 
Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew 
Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał 
Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, 
Ryszard Tadeusz Wilant 
PRZECIW (1) 
Janina Kamińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Czarnecki 
NIEOBECNI (3) 
Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 
 
Głosowano w sprawie: 
„Projekty techniczne obiektów sportowych” – łączne nakłady finansowe, 

limit wydatków 2024 roku oraz limit zobowiązań zmniejsza się o kwotę 

10 000,00 zł;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

„Projekty techniczne dróg dla rowerów (Trzcianka – Niekursko, Stobno)  

– okres realizacji w latach 2024 – 2025; ustala się łączne nakłady 

finansowe, limit wydatków 2025 roku i limit zobowiązań w kwocie 

250.000,00 zł; limit wydatków 2024 roku w kwocie 0,00 zł;  
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Wiesław Natkaniec, 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Matkowski 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

W treści projektu uchwały zapis § 3 pkt. 2 otrzymuje brzmienie: 

„Upoważnia się Burmistrza Trzcianki do przekazywania uprawnień do 

zaciągania zobowiązań, o których mowa w ust. 1 kierownikom jednostek 

organizacyjnych gminy” - ad. II.1 opinia RIO o projekcie uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 

2024-2035;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3)  
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Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

W treści projektu uchwały zapis § 5 otrzymuje brzmienie: „Traci moc 

uchwała Nr LVII/592/22 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 20 grudnia  

2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na 

lata 2023-2035 wraz ze zmianami wprowadzonymi do tej uchwały  

w trakcie 2023 roku” - ad II.1 opinia RIO o projekcie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2035;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

 

Głosowano w sprawie: 

"Dostarczenie wysokiej jakości usług społecznych dla mieszkańców 

gminy Trzcianka, poprzez rozwój Centrum Usług Społecznych" ustala 

się: okres realizacji 2024 – 2026; łączne nakłady finansowe 4.896.323,06 

zł; limity wydatków: 2024 rok – 2.192.349,16 zł, 2025 rok – 1.824.896,70 

zł, 2026 rok – 1.879.077,20 zł; limit zobowiązań - 4.896.323,06 zł, 

jednostka realizująca CUS w Trzciance;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 



60 

 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 

Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Ad 12h) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Trzcianka na lata 
2024-2035, 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Trzcianka na lata 2024-2035.  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 
Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 
Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 
Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 
Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 
Wilant 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edward Joachimiak, Tomasz Michał Tomczak 
NIEOBECNI (3) 
Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Uchwała Nr LXXII/752/23 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Trzcianka na lata 2024-2035 

została podjęta. Uchwała – załącznik nr 25. 

Ad 12i) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
uchwały budżetowej na 2024 rok. 
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Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Paweł 
Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 
Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 
Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 
Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 
Wilant 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edward Joachimiak, Tomasz Michał Tomczak 
NIEOBECNI (3) 
Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Wioletta Agnieszka Szukajło. 

Uchwała Nr LXXII/753/23 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie uchwały 

budżetowej na 2024 rok została podjęta. Uchwała – załącznik nr 26. 

Ad 13) Informacja Burmistrza z działalności w okresie 
między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Wojciech Jaworski podziękował za przyjęcie budżetu, który 

będzie realizowany od 1 stycznia 2024 r. Poinformował, że w dniu 

jutrzejszym udają się, wspólnie z panią Skarbnik, po pieniądze na  

ul. Poniatowskiego i P. Skargi.   

Ad 14) Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

Przewodniczący Rady R. Matkowski poinformował, że korespondencja 

wpływająca do biura Rady jest na bieżąco umieszczana  

w informatorze eSesja.pl. 

Prosił, aby radni zastanowili się na komisjach, nad usuniętą z dzisiejszej 

sesji uchwałą w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejon jeziora Sarcze.  

Poinformował, że był autorem wniosku o przygotowanie uchwały  

w sprawie likwidacji Straży Miejskiej i otrzymał stanowisko burmistrza  
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w tej sprawie. Pismo będzie jutro umieszczone w informatorze eSesja, 

prosił, aby się z nim zapoznać. Jest to temat do przedyskutowania  

w przyszłym roku.  

Ad 15) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz 
sołtysów. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Janina Kamińska wyraziła zadowolenie z uchwaleniem budżetu gminy, 

ze środkami na kluby sportowe. Dodała, że nie miała wątpliwości, że 

burmistrz, który tyle zrobił dla sportu w tej kadencji, działa przeciwko 

sportowi. Oceniła zachowanie na sesji przewodniczącego Rady jako nie 

w porządku. 80% pracowników BPiCK zarabia najniższą krajową  

i sugerowanie, że zarabiają po 8.000 zł jest śmieszne. Obecnie najniższa 

to niewiele ponad 3.600 zł, czyli 2.780 zł na rękę. To mniej niż dieta 

przewodniczącego, dlatego prosiła, aby takich sugestii nie wysuwać.  

- Robert Matkowski odpowiedział, że opierając się na budżecie, czyli 

80% to wydatki na wynagrodzenia. 80% od 3.700.000 zł i podzielimy 

przez liczbę pracowników, więc jest trochę.  

- Marta Elżbieta Matkowska złożyła wniosek na piśmie, jak w załączniku 
nr 27.  

Raport głosowań przeprowadzonych na sesji stanowi załącznik nr 28.   

Ad 16) Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Rady 

Miejskiej Trzcianki Robert Matkowski składając życzenia świąteczne  

i noworoczne, zamknął sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

Przewodniczący 
       Rady Miejskiej Trzcianki  

Robert Matkowski 

Przygotował(a): Marzena Domagała 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


